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CONSILIER LOCAL: PUSKAS LENKE

Subsemnata Puskas Lenke , consilier in cadrul Consiliului Local al Comunei
Racos, din partea Uniunii Democrate a Maghiarilor din Romania (U.D.M.R.), prezint
prezentul raport de activitate in temeiul prevedeilor art.225 alin.2 din O.U.G.nr.57l20l9
Codul administrativ,cu modificarile si completarile ulterioare, precum si al
Regulamentului de Organizare si Functionare al Consiliului Local al Comunei Racos

Am participat la toate sedintele plenului Consiliului Local, atat ordinare cat si
extraordinare si extraordinare de indata, la sustinerea si adoptarea proiectelor de hotarari
propuse de executiv sau de consilieri.

La convocarile notificate din initiativa primarului, am participat si am avut un rol
activ, la toate sedinte ordinare, cele sedinte extraordinare si extraordinare de indata, la
care au fost dezbatute si supuse validarii un numar de 110 proiecte de hotarari.

De asemenea am participat la sedintele comisiei de specialitate nr.lpentru
probleme de dezvoltare economico - social4 buge! finante, administrarea patrimoniului
public si privat al comunei, agricultur4 silviculturq gospodarire comunala, protectia
mediului, servicii si comert,. din care fac parte.

Am analizat cu atentie, materialele prezentate de executiv, venind cu propuneri si
sugestii unde am considerat necesar si, impreuna cu colegii din comisie, am contribuit la
gasirea unor solutii pentru ca hotararile adoptate sa respecte cadrul legislativ

In cadrul sedintelor am initiat interpelari la proiectele de hotarare privitoare la
interesele socio - economice a cetatenilor comunei, am analizat proiectele de hotarare si
am propus amendamente la proiectele care vizau demoltarea economica a comunei,
invatamantului din comuna, a infrastructurii scolare, am aratat greutatilor intampinate de
copii provenind din familiile sarace, al necesitatii educatiei permanente al acestora.

Am analizat si aprobat impozite si taxe locale, precum si taxe speciale.
Am aprobat documentatii tehnico - economice pentru lucrarile de investitii.
Hotararile propuse in proiecte si ulterior adoptate in sedintele Consiliului Local, s

- au inscris in programul celor doua autoritati ale administratiei publice locale, fiind
promovate ca necesitate pentru buna administrare a comunei Racos. Hotararile adoptate
conform proiectelor , ori cu amendamentele stabilite in comisie, au avut ca obiectiv :

- indeplinirea programului de dezvoltare economico - sociala
- asigurarea unor masuri de protectie sociala
- adoptarea unor masuri solicitate de cetateni sau agenti economici pentru

satisfacerea nevoilor comunitatii
- stabilirea unor masuri de convietuire sociala si contraventii pentru incalcarea

acestor masuri.
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Astfel, am sustinut cererea formulata de un grup de locuitori ai strazii de Sus ,din
Comuna Racos, de la nr.36 la nr.106, privind necesitatea realizarii unui sant de scurgere
pe strada De Sus, pe o lungime de 470 de metri, astfel ca am initiat un proiect de hotarare
care a fost adoptat de Consiliul Local in sedinta ordinara din luna februarie, anuI202l iar
in cursul verii. am reusit sa finalizam lucrarile.

Am sustinut totodata, adoptarea hotararilor privind executarea de lucrari de
intretinere si reparatii strazi in comuna Racos si sat Mateias, lucrari de reparatii a
Dispensarului uman Racos, modemizare drum comunal DC.25, hotarari de rectificare a
bugetului local pe anul 2021, hotarari de acordare a unor ajutoare de urgenta si de
racordare la reteaua electrica a unor familii vulnerabile si cu venituri reduse. hotarari
privind administrarea fondului forestier proprietatea comunei Racos, hotarari privind
aprobarea participarii U.A.T.Comuna Racos, judetul Brasov, in calitate de asociat in
cadrul diferitelor proiecte si parteneriate sociale si economice.

In cadrul sedintelor, am prezentat d - nilor primar, viceprimar si consilieri, unele
probleme care mi - au fost aduse la cunostinta in cadrul intalnirilor pe care le - am
organizat sistematic cu alegatorii mei, insistand pe langa directiile de specialitate pentru
rezolvarea fiecarei situatii in parte. Principalele probleme pe care le - au sesizat locuitorii
din circumscriptia pe care o reprezind, in cadrul intalnirilor organizate de mine cu acestia,
le - am expus in cadrul plenului Consiliulu Local, si anume :

- lipsa locurilor de munca in comuna si in zona Rupea;
- problema ridicarii de catre operatorul de salubrizare, a desurilor menajere de pe unele

strazi mai greu accesibile;
- lipsa canalizarii si scurgerii apelor pluviale;
- necesitatea cresterii gradului de curatenie in comuna, si organizarea mai eficienta a
activitatii desfasurate de persoanele care presteaza munca in folosul comunitati
- numarul mare de familii care traiesc din ajutorul social.
- reclamatii si sesizari privind ordinea si linistea publica, proliferarea actelor

antisociale care pun in pericol integritatea si bunurilor cetatenilor
Am efectuat impreuna cu membrii comisiei deplasari pe teren pentru a verifica la

fata locului, diferite lucrari executate in comuna, conform hotararilor adoptate cu referire
strategia de dezvoltare a comunei . Am facut parte din comisiile de selectare a ofertelor
pentru diferite lucrari de executie in comuna, a comisiilor de receptie partiala sau finala
pentru lucrarile executate.

Imi doresc ca pe viitor sa particip la un numar mai mare de intalniri cu cetatenii,
pentru a le putea cunoaste si mai in profunzime problemele, si pentru a incerca sa le
rezolv, in spiritul legii.De asemenea imi doresc sa particip la dezbateri publice ce vizeaza
interesele cetatenilor, sa propun administratiei locale solutii europene
comuna Racos, tinand cont in primul rand de nevoile locuitorilor din co
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